

Back to school Campaign

Terms & Conditions

Banque Misr UAE is pleased to give five winners the chance to win the next school installment if the first school installment was paid using Banque Misr UAE cards. The participation in this promotion is subject to the terms and conditions detailed below:

- The offer starts on 20/08/2024 till 20/09/2024.
- This offer is exclusively available to retail customers of Banque Misr UAE (individuals) and is applicable for transactions made by both primary and supplementary cardholders (credit cards or debit cards) issued by Banque Misr UAE.
- The winners will be decided after a draw that will be conducted under the supervision of the (DED) Dubai Economic Department to ensure transparency and fairness based on customer spending levels to be eligible for this draw this subject to meet the following criteria:
 1. Spending at least AED 15000 (fifteen thousand UAE Dirhams) on any educational institution duration of the campaign.
 2. Cash withdrawal transactions will not be considered.
- Refunds and incomplete transactions are not considered while determining the winners.
- The card shall be maintained running and active throughout the duration of the campaign, without any blockage for any reason whatsoever.
- The General Terms and Conditions of account opening and banking services, which are available on the Bank's website, in addition to the Terms and Conditions of issuing a credit card shall apply.
- At the end of the campaign, a draw will be held to select five winners, each winner will receive a cashback amount of AED 15K.
- After the end of the offer duration Banque Misr UAE will send an SMS/text message to the winners.
- For more information about this offer please call our Call Center on 800 BMUAE (26823) locally or on +971 2 652 2722 internationally.
- Banque Misr UAE reserves the right, as its absolute direction, to amend all these terms and conditions, or part thereof, at any time with prior notification to the cardholder in any way the bank deems fit. Any such amendments shall be available on the Bank's website: www.banquemisr.ae

شروط وأحكام حملة العوده الى المدارس

يسر-بنك مصر-الامارات ان يمنح خمسة فائزين فرصه الفوز بالقسط الدراسي التالي اذا تم سداد القسط الدراسي الاول باستخدام بطاقات بنك مصر الامارات تخضع المشاركة في هذا العرض تكون وفقا للشروط المحددة أدناه:

- يبدأ هذا العرض من 2024/08/20 حتى 2024/09/20.
- هذا العرض حصريا لعملاء بنك مصر- الإمارات (عملاء الأفراد) ويشمل المعاملات التي يجريها كل من حاملي البطاقة الرئيسية وحاملي البطاقة الإضافية (بطاقات الائتمان أو بطاقات الخصم) الصادرة من بنك مصر الإمارات.
- سيتم تحديد الفائزين بعد سحب سيجرى تحت إشراف دائرة التنمية الاقتصادية بدبي DED لضمان الشفافيه والعدالة وذلك بناءً على مستويات إنفاق العملاء.
- ليكون مؤهلا لهذا السحب يجب ان يستوي المعايير التاليه :
 1. انفاق ما لا يقل عن 15000 درهم اماراتي (خمسة عشر-الف درهم اماراتي) على اي مؤسسه تعليميه خلال مده الحمله .
 2. معاملات السحب النقدي لن تؤخذ في الاعتبار .
- لا تؤخذ العمليات المستردة والمعاملات غير الكاملة في الاعتبار عند تحديد الفائزين.
- يجب أن تظل البطاقة سارية ونشطة طوال فترة الحملة، دون أي حظر لأي سبب من الأسباب.
- تنطبق الشروط والأحكام العامة لفتح الحساب والخدمات المصرفية، والمتاحة على موقع البنك الإلكتروني، بالإضافة إلى الشروط والأحكام الخاصة بإصدار بطاقة الائتمان.
- سيتم اجراء سحب لاختيار خمسة فائزين في نهايه الحمله و سيحصل كل فائز على مبلغ استرداد نقدي بقيمه 15 الف درهم اماراتي.
- بعد انتهاء فترة العرض، سيرسل بنك مصر - الإمارات رسالة نصية إلى العملاء الفائزين.
- للمزيد من المعلومات حول هذا العرض، يرجى الاتصال بمركز خدمة العملاء علي الرقم (26823)800BMUAE محليا أو +971 2 6522722 دوليا
- يحق لبنك مصر-الامارات فقا وإرادته المنفردة، تعديل كافة شروط الحملة أو جزء منها في أي وقت من الأوقات، على أن يتم اخطار حاملي البطاقات بتلك التعديلات بالوسيلة التي يراها البنك مناسبة. تلك التعديلات سيتم اتاحتها على الموقع الالكتروني الخاص بالبنك www.banquemisr.ae